
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Ivanice 

konaného dňa 20. 09. 2024 

 

Prítomní:  Tibor Balyo, starosta obce 

Poslanci:  

Štefan Feješ, Csaba Tóth, Štefan Agócs, Melinda Országhová  

Peter Balyo 

Neprítomní:     

Ďalší prítomní: Margita Kisfaludiová, hlavná kontrolórka 

      

Verejnosť:   

 

PROGRAM: 

Program zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ivanice: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, odsúhlasenie programu zasadnutia 

3. Zmena rozpočtu za rok 2024 – návrh 

4. Rozhodnutie o odpredaji pozemku 

5. Správa starostu  

6. Návrhy poslancov 

7. Diskusia  

8. Záver 

 

 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie obecného zastupiteľstva Obce Ivanice otvoril o 17.00 hod. a viedol ho Tibor 

Balyo, starosta obce. Privítal všetkých prítomných poslancov obecného zastupiteľstva a 

konštatoval, že je prítomných päť poslancov Obecného zastupiteľstva, preto je OZ uznášania 

schopné. 

K bodu č. 2   Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a odsúhlasenie programu 

zasadnutia 



 Za zapisovateľku určil Margitu Kisfaludiovú a za overovateľov zápisnice určil poslancov 

Štefan Fejes a Štefan Agćs. Poslanci program OZ nedoplnili. 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Ivanice 

Schvaľuje uznesením č. 18 / 2024   program rokovania. 

 

Za: 5  Peter Balyo, Csaba Tóth, Melinda Országhová,      

Štefan Agócs, Štefan Feješ 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 

V Ivaniciach, dňa 20.09. 2024 

 

        Tibor Balyo 

        starosta obce 

 

 

K bodu č. 3 Zmena rozpočtu za rok 2024 – návrh 

Hlavná kontrolórka obce vymenovala všetky zmeny, ktoré podľa z.z. 583/2003 zákona  o  

rozpočtových pravidlách  treba vykonať. Spolu s poslancami prebrali všetky príjmové a 

výdavkové položky, kde nastali zmeny podľa skutočnosti. 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Ivanice 

Schvaľuje uznesením č. 19 / 2024   III. úprava rozpočtu za rok 2024 

 

Za: 5  Peter Balyo, Csaba Tóth, Melinda Országhová,      

Štefan Agócs, Štefan Feješ 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 

V Ivaniciach, dňa 20.09. 2024 

 



        Tibor Balyo 

        starosta obce 

 

 

K bodu č. 4    Rozhodnutie o odpredaji pozemku z dôvodov hodného osobitného zreteľa 

Obec zastupiteľstvo rozhodlo na minulom zasadnutí, že ten pozemok, ktorý Patrik Výboch 

v svojej žiadosti žiada na odkúpenie, ponúka na predaj ako odpredaj pozemku ako prebytočný 

majetok v zámere vhodného osobitného zreteľa.  

 

Uznesenie č. 16/2024 zo dňa 28.8.2024 Obecného zastupiteľstva bolo  zverejnené  zámer pre-

viesť majetok obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

V 15 dňovej lehote sa nikto neprihlásil s námietkou ani neprejavil záujem o kúpu, okrem žia-

dateľov. 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Ivanice 

- Schvaľuje uznesením č. 20 / 2024  odpredaj pozemku :  

- pozemok parc.č.KN C 145/5, druh  ostatná plocha vo zastavaná plocha, o výmere 

231 m2 a pozemok parc.č.KN C 148/5, druh  ostatná plocha vo zastavaná plocha, 

o výmere 12 m2  vlastnícke právo k uvedeným nehnuteľnostiam je v katastri nehnu-

teľností zapísané na LV. Č. 89, k.ú. Ivanice, ktorý sa odčleňuje od parcely č. 145/3 

a 148 geometrickým plánom č. 40212785-36/2024 

odpredá pre :  

Patrik Výboch, Ivanice č.31,  98042  Rimavká Seč  a Gréčová Monika r. Šatanová, 

Rožňavská 859/2, 979 01 Rim. Sobota  

Kúpna cena za predmet prevodu je 729 €. / Sedemstodvadsaťdeväť eur/ 
  

 

Za: 5  Peter Balyo, Csaba Tóth, Melinda Országhová,      

Štefan Agócs, Štefan Feješ 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 

V Ivaniciach, dňa 20.09. 2024 

 

        Tibor Balyo 

        starosta obce 

 

K bodu č. 5   Správa starostu obce 



Starosta obce bol na rokovaní, kde vysvetlovali, že od 1.1.2025 zmeny budú pri financovaní v MŠ.  

Zmena v tom bude, že financie už nebudú spolu s podielovými daňami. Pre škôlky budú financie  

posielať zvlášť ako normatívne financie.   

Na vysadenie stromov dostali sme celkovo 2700,00 € . V novembri budeme to vysádzať bude v tom 

hloh, dub a smrek. 

Rekonštrukciu schodov pri dome smútku vykonáme už na jar z tých dotácií , ktorú dostali sme od štátu 

SR vo výške 2000,00 €. 

Budeme vypožičiavať kultúrny dom na oslavu. / krstenie./ 

 

 

K bodu č. 6      Návrhy poslancov 

Nikto nemal žiadny návrh 

 

 

Zapísala :     Margita Kisfaludiová                      …………………………….   

 

                     

Overovatelia:   

 Štefan Fejes                 .............................................. 

  Štefan Agócs           ............................................... 

 

 

 

      

      .............................................. 

                                                      Tibor Balyo 

                                     starosta obce Ivanice 

 


